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Protokół 
z posiedzenia IX sesji Rady Gminy w Rozprzy odbytej w dniu 2 września 2011 roku. 

 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10-tej w sali nr 3 Urzędu Gminy w Rozprzy. 
 

Punkt 1 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy  Tomasz Gemel. Powitał radnych oraz osoby 
biorące udział w sesji. 
W obradach uczestniczyło 14 radnych, nieobecny usprawiedliwiony był radny Janusz 
Misztela. 
Lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Janusz Jędrzejczyk       Wójt Gminy 
Artur Cubała                Zastępca Wójta 
Bogdan Górecki           Skarbnik Gminy 
Jan Życioski                  Dyrektor ZGK 
Ilona Madkiewicz         Radca Prawny  
Dorota Staoczak           pracownik Zarządu Dróg Powiatowych w Piotrkowie Tryb. 
 
W trakcie omawiania punktów porządku obrad na posiedzenie byli zapraszani pracownicy, 
którzy przygotowywali projekty uchwał na sesję. 
 

Punkt 2 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

 
Do porządku obrad przesłanego radnym uwag nie wniesiono, natomiast Przewodniczący 
Rady Tomasz Gemel zaproponował zmianę punktów porządku obrad ze względu na 
obecnośd pracownika Starostwa Powiatowego. Wnioskował o przesunięcie punktu 9 i 10 i 
omówienie  tych punktów po informacji Wójta z działalności między sesjami tj. w punkcie  
4 i 5 porządku obrad. 
Zaproponowaną  zmianę przyjęto jednogłośnie.      
Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie w następującym brzmieniu: 
1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2.  Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółów z VII i VIII sesji Rady Gminy. 
3.  Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na 
rozbudowę drogi powiatowej Jeżów – Bilska Wola. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na 
przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej Jeżów –Bilska Wola 
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok. 
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7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na 
lata 2011-2018. 
8.   Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu ze środków EFRWP w Warszawie. 
9.   Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 
planowanego deficytu budżetowego. 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej 
zaciągniętych kredytów i pożyczek. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie opłat za pobyt dziecka w przedszkolach publicznych 
prowadzonych przez Gminę Rozprza. 
 12.  Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Rozprzy do prowadzenia postępowao w sprawach świadczeo pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym. 
13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  części nieruchomości 
oznaczonej numerem 145/1 położonej w miejscowości Milejów. 
15.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w opisie granic stałych obwodów głosowania na 
terenie Gminy Rozprza. 
16.  Podjęcie  uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu do głosowania. 
17.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Nowa Wieś na 
lata 2011-2018”. 
18.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Rozprza na lata 
2011-2018”. 
19.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu i wystąpienia z wnioskiem  
 o dofinansowanie projektu pt. „Zawód przedstawiciel handlowy”,  
 współfinansowanego z   Europejskiego Funduszu Społecznego  w ramach Programu    
 Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
20.  Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2011 roku. 
21.  Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
22.  Zakooczenie obrad. 
 
 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółów z VII  
i VIII sesji Rady Gminy. 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka zwróciła uwagę na zapis dotyczący jej wypowiedzi w punkcie 20 
porządku obrad VII sesji Rady Gminy. 
W wypowiedzi swej radna nawiązała do listu Pana Jarosława Kaczyoskiego, który był formą 
zaproszenia do zajęcia stanowiska przez samorządowców w sprawie wysokości dopłat 
bezpośrednich dla polskich rolników. 
Radna podkreśliła, że kwestia ta jest bardzo ważna w pierwszej Prezydencji Polski w Unii 
Europejskiej. Zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącego Rady, czy kwestią tą zajmie się 
Rada Gminy, ponieważ sytuacja polskiego rolnictwa nie powinna byd obojętna 
samorządowcom. 
Radna była za podjęciem takiej debaty i przyjęciem stosownej uchwały załączonej do pisma 
Pana Jarosława Kaczyoskiego. 
Po naniesieniu poprawki dotyczącej wypowiedzi radnej protokół z VII sesji przyjęto 
jednogłośnie. 
Protokół z VIII  sesji nadzwyczajnej został przyjęty jednogłośnie. 
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Punkt 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 
 
Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk przedstawił bieżące sprawy gminy. 
Mówił między innymi o: 
-  członkostwie Gminy Rozprza w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania BUD-UJ Razem 
oraz wyborze przedstawicieli naszej gminy, którymi zostali: 
Artur Cubała członek Rady Stowarzyszenia 
Janusz Jędrzejczyk i Anna Toma członkowie  Zarządu 
Krzysztof Biegaoski członek Komisji Rewizyjnej, 
-  trąbie powietrznej, która nawiedziła gminę 20 lipca br. w wyniku czego poszkodowane 
zostały gospodarstwa w Rajsku Małym. Powołana została Komisja ds. szacowania szkód, 
osoby poszkodowane otrzymały zapomogi i mogą skorzystad z kredytów niskoprocentowych,  
-  wyroku sądowym dotyczącym rozstrzygnięcia sprawy pomiędzy Gmina Rozprza,  
a paostwem Sobala odnośnie drogi gminnej przebiegającej przez grunty prywatne. 
Wyrokiem sądu zasądzono gminie wypłatę odszkodowania na rzecz Paostwa Sobalów  
w wysokości 39.590 zł plus koszty procesu, 
-  przeprowadzonej  kontroli przez Regionalna Izbę Obrachunkową w Łodzi w Zakładzie 
Gospodarki Komunalnej w Rozprzy w dniach 18 – 22 lipca 2011 r. Na obecną chwilę nie ma 
jeszcze protokółów z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy i w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej, 
-  spisanym protokóle w sprawie nabycia za kwotę 600.000 zł nieruchomości (pawilon 
handlowy) wraz z działką pomiędzy Gminą , a Gminną Spółdzielnią „SCH” w Rozprzy. 
W dniu 15 września br. podpisanie aktu notarialnego i płatnośd pierwszej raty, natomiast 
płatnośd drugiej raty do 20 listopada 2011 roku, 
-  otrzymanej dotacji na zakup samochodu strażackiego dla OSP Lubieo. 
 
Następnie Wójt poinformował o realizowanych inwestycjach gminnych tj. 
-  budowa wodociągu w Ignacowie – zwiększono środki w budżecie na realizację zadania ze 
względu na zmianę trasy przebiegu sieci, 
-  budowa drogi w Pieokach – termin zakooczenia inwestycji 30.09.2011 r, 
-  modernizacja  drogi dojazdowej do pół w Starej Wsi -  inwestycja zakooczona, 
-  rozpoczęto budowę II wiaty na 36 rowerów przy Szkole Podstawowej w Nowej Wsi, 
-  w trakcie realizacji jest inwestycja pn.” Przebudowa bloku żywieniowego oraz odwodnienie 
budynku Szkoły Podstawowej w Rozprzy- przesunięto termin zakooczenia ze względu na 
roboty dodatkowe, 
-  termomodernizacja budynku komunalnego w Rozprzy ( apteka, GZO)- planowany termin 
zakooczenia inwestycji 10 październik br., 
-  Budowa boiska sportowego w Mierzynie – wykonano dwie wiaty dla zawodników na 
stadionie oraz przyłącze wodociągowe i energetyczne w celu uruchomienia wykonanej w 
ubiegłym roku instalacji nawadniającej boisko. 
 
Następnie Wójt mówił o przeprowadzonych przetargach na: 
-  zakup samochodu ratowniczo - gaśniczego dla OSP Lubieo – 585.360,00 zł ( oszczędności 
14.640 zł), 
-  zakup biletów dla dzieci dojeżdżających do szkół - 303.047,10 zł ( oszczędności 6.952,90 zł) 
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-  wyposażenie bloku żywieniowego w Szkole Podstawowej w Rozprzy – 49.135,58 zł 
(oszczędności 25.864,42 zł), 
-  sukcesywna dostawa kruszywa drogowego do modernizacji i bieżących remontów dróg 
gminnych -93.240,- ( zaoszczędzono kwotę 36.760 zł). 
 
Ponadto Wójt poinformował o odbytym spotkaniu z: 
- Konserwatorem Zabytków odnośnie rewitalizacji Rynku Piastowskiego w Rozprzy w celu 
zamknięcia procesu dokumentacji tego zadania. 
 

Punkt 4 
Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 

 
Obecna na sesji Pani Dorota Staoczak  z Zarządu Dróg Powiatowych w Piotrkowie Tryb. 
poinformowała, że Powiat Piotrkowski zamierza w 2012 roku złożyd wniosek  
o dofinansowanie inwestycji pn. „ Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1520 E Jeżów- Rozprza-
Lubieo – Bilska Wola etap I” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 
Szacowany koszt projektu na terenie Gminy Rozprza to kwota 3.222.899,87 zł na odcinku 
2.491 metrów. 
Planowana forma finansowania zadania to: 
-  dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – 797.099,59 zł, 
-  wkład Gminy Rozprza -  1 212.900,14 zł 
-  wkład Powiatu Piotrkowskiego - 1 212 900, 14 
Pani Staoczak poinformowała o planowanych robotach drogowych na wyżej wymienionym 
odcinku drogi. 
Zakres robót obejmuje : 
-  roboty przygotowawcze, 
-  podbudowę, 
-  nawierzchnię, 
-  krawężniki, 
-  zjazdy, 
-  przepusty drogowe, 
-  rowy, 
-  pobocza, 
-  oznakowanie poziome i pionowe, 
-  urządzenia bezpieczeostwa, 
-  ułożenie kanalizacji deszczowej na odcinku 1160 m. 
 
W dyskusji: 
Radny Krzysztof Biegaoski pytał kiedy planowane jest zakooczenie budowy całego odcinka 
drogi Jeżów – Rozprza – Lubien –Bilska Wola. 
Termin zakooczenia robót planowany jest w  2015 roku, na odcinku 21 km do Jeżowa 
odpowiedziała Pani Staoczak. 
 
Przewodniczący Rady Gminy pytał o koszty jakie musi ponieśd gmina na cały odcinek drogi.  
 
Pani Staoczak podała ogólną kwotę jaką będą musiały ponieśd trzy Gminy tj. Rozprza, 
Sulejów i Wola Krzysztoporska tj. 11 mln. złotych. 
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Wójt Janusz Jędrzejczyk dodał, że udzielenie  pomocy finansowej ze strony gminy 
uwarunkowane jest przyjęciem wniosku o dofinansowanie w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych. Taki jest zapis w § 3 uchwały. 
Przegłosowano projekt uchwały. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę Nr IX/63/11 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 

z przeznaczeniem na przebudowę drogi powiatowej nr 1520  
 

Uchwała w załączeniu. 
 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na 

realizację zadania dotyczącego przebudowy mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1520. 
 
Pani Dorota Staoczak poinformowała, że Powiat Piotrkowski planuje pozyskad środki  
z rezerwy subwencji ogólnej na przebudowę mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1520 E  
Jeżów – Rozprza – Lubieo – Bilska Wola. 
Szacowany koszt całej inwestycji wynosi około 600.000 zł. Powiat Piotrkowski wystąpił  
z wnioskiem o dofinansowanie w 50% ( 300.000 zł) ze środków rezerwy subwencji ogólnej 
Ministerstwa Infrastruktury na przebudowę obiektów mostowych.  
Zarząd Powiatu zwrócił  się z prośbą do Gminy o partycypację w kosztach zadania  
w wysokości 50 % kosztów własnych tj. 150.000 złotych. 
Pytao ze strony radnych nie było. 
Przystąpiono  do głosowania nad projektem uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  
za przyjęciem uchwały było – 6 radnych 
przeciw  - 8 radnych  
wstrzymał się – 1 radny 
 
Uchwały nie przyjęto. 
 

Punkt 6 
Zmiany budżetu i w budżecie Gminy na 2011 rok 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki omówił zmiany w planie dochodów budżetowych. 
Saldo proponowanych zmian wynosi 101.050 zł. 
Następnie omówił zmiany w planie wydatków budżetowych. Zwiększenia w planie wydatków 
to kwota 491.000 zł , natomiast zmniejszenia 8.000 zł. Saldo zmian w planie wydatków 
budżetowych to kwota 483.000 zł. 
Budżet po zmianach wynosi 27.837.929 91 zł, natomiast plan wydatków budżetowych 
32.305.480.91 zł. Zaplanowane  zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych 
spowodowały wzrost deficytu budżetowego o kwotę 381 950 zł  do kwoty 4.467. 551 zł.  
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W wyniku zaproponowanych zmian, planowane przychody z tytułu zaciągniętych kredytów 
wzrosły do kwoty 5.267.776 zł. 
Planowana kwota długu na koniec 2011 roku wyniesie 17.135.767,86 zł co stanowi 58,57 % 
dochodów. 
Proponowane zmiany zostały dokładnie opisane radnym w uzasadnieniu do projektu 
uchwały. 
  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego.  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w  budżecie,  
z zastrzeżeniem działu 900 rozdział 90017. 
Komisja negatywnie zaopiniowała propozycję udzielenia dotacji w wysokości 30.000 zł  na 
zakup autobusu dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Rozprzy. 
 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Nowakowska stwierdziła, że Zakład Gospodarki 
Komunalnej powinien zakupid autobus z własnych środków tj. ze sprzedaży dwóch 
kombajnów. 
 
 Radny Biegaoski Krzysztof zwrócił się z pytaniem do Dyrektora ZGK na co przeznaczy środki 
pozyskane ze sprzedaży kombajnów. 
 
Na zakup piaskarki na samochód MAN, która jest niezbędna do zimowego utrzymania dróg  
odpowiedział Dyrektor ZGK Jan Życioski. 
 
Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk zwrócił uwagę, że wątpliwości Komisji Budżetu, Finansów… 
dotyczą przede wszystkim działalności zakładu. Na ten moment autobus jest niezbędny  
i potrzebny gminie w celu dowozu dzieci do szkół. Wójt dodał, że na bezpieczeostwie dzieci 
nie powinniśmy oszczędzad. 
Wójt  podtrzymał zaproponowane zmiany budżetu i w budżecie gminy w projekcie uchwały. 
 
Radny Wojciech Misztela pytał o koszty ponoszone przez gminę z tytułu dowozu dzieci do 
szkół. 
 
Kierownik GZO Edyta Łukasik odpowiedziała, że Zakład Gospodarki Komunalnej dowozi dzieci 
do Szkoły Podstawowej w Straszowie z pięciu miejscowości, natomiast przewoźnik PKS został 
wyłoniony w drodze przetargu na zakup biletów.  
Dowóz dzieci jest zadaniem własnym gminy i gmina zobowiązana jest zorganizowad dowóz, 
jeżeli odległośd dziecka do szkoły wynosi ponad 3 km. 
Na rok szkolny 2011/2012 są to następujące kwoty: 
-  Paostwowa Komunikacja Samochodowa -  370.000 zł  
-  Zakład Gospodarki Komunalnej - 126.000 zł 
 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka uważała, że powinna byd przedłożona dokładna kalkulacja 
dowozu dzieci. 
Radna miała watpliwości czy cena samochodu, który zamierza się zakupid nie wskazuje na to, 
że będzie to sprzęt wysłużony.  
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Dyrektor ZGK w nawiązaniu do wypowiedzi radnej dodał, że planowany do zakupu samochód 
jest o 10 lat młodszy od obecnie używanego do przewozu dzieci.  
 
Radny Zbigniew Kaczmarek poparł wypowiedź Wójta o potrzebie zakupu autobusu, 
natomiast do kosztów dowozu można jeszcze powrócid i przeliczad koszty. 
 
Radna Agata Bartkowska  była za tym, aby samochód zakupid przekazując zakładowi dotację 
w wysokości 30.000 zł, ponieważ dzieci muszą mied dogodne warunki i powinny byd 
dowożone. Natomiast proponowała na obecną chwilę oddzielid działalnośd zakładu od 
zakupu samochodu. 
 
 Na tym zakooczono dyskusję i przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
 
za przyjęciem uchwały było       11  radnych 
przeciw                                         2  radnych 
wstrzymał się                                1  radny 
 
W wyniku  głosowania przyjęto  
 

Uchwałę Nr IX/64/11 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2011 rok 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
 

Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Rozprza na lata 2011-2018 
 

Skarbnik Gminy Bogdan poinformował, że zmiany WPF związane są ze zmianami budżetu  
i w budżecie gminy. Objaśnienia do WPF ioraz do przedsięwzięd Gminy Rozprza zostały 
opisane  w uzasadnieniu do projektu uchwały radnym na sesję. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu, Finansów…   
dotyczącą projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła  
 

 
Uchwałę Nr IX/65/11 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011- 2018 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu ze środków Europejskiego 

 Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie. 
 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że kredyt planuje się zaciągnąd w kwocie 
500.000 zł na finansowanie inwestycji pn. „Budowa drogi przez wieś Pieoki”. 
Jest to kredyt preferencyjny, z którego skorzystad mogą jednostki samorządu terytorialnego 
szczebla gminnego i powiatowego, realizując inwestycje na terenach wiejskich. 
 
Rada jednogłośnie  przyjęła  
 

Uchwałę Nr IX/66/11 
w sprawie zaciągnięcia kredytu ze środków Europejskiego Funduszu  

Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 

W związku z planowanym deficytem budżetowym na 2011 rok w wysokości 4.467.551 zł, 
który w całości sfinansowany zostanie przychodami z kredytów i pożyczek uzasadnione jest 
zaciągnięcie  kredytu długoterminowego w wysokości 3.000.000 zł poinformował Skarbnik 
Gminy. 
Wybór banku nastąpi w trybie ustawy Prawo zamówieo publicznych. 
 
W dyskusji: 
Radna Jadwiga Kułak-Pełka pytała o losy gminy w momencie zadłużenia. 
 
Odpowiedzi radnej udzielił Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk.  
Wójt poinformował, że kredyty były planowane do zaciągnięcia  w bieżącym roku i są 
uwzględnione we wskaźniku zadłużenia Gminy w celu  pokrycia dochodów z wydatkami. 
Dopuszczalne wskaźniki nie zostaną przekroczone. Natomiast, aby zrealizowad bieżące 
zadania i zaplanowane inwestycyjne  zachodzi koniecznośd zaciągnięcia kredytów. 
W momencie wpływu do budżetu dodatkowych środków kredyty zostaną zaciągnięte  
w mniejszej wysokości, co wpłynie na  mniejsze zadłużenie gminy. 
Przewodniczący Rady dodał, że jeżeli wpłyną środki  za oczyszczalnię ścieków w Niechcicach, 
wtedy zadłużenie na koniec roku spadnie do 40%. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę Nr IX/67/11 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 
Uchwała w załączeniu. 
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Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 
Rada Gminy wyraziła zgodę na zaciągnięcie kredytu w wysokości 1.000.000 z na spłatę 
wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek. 
 
Jednogłośnie przyjęto  
 

Uchwała Nr IX /68/11 
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt11 
Podjęcie uchwały w sprawie opłat za pobyt dziecka w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Rozprza 
 

Zgodnie z ustawą o systemie oświaty opłaty za świadczenia w prowadzonych przez gminę 
przedszkolach  publicznych, ustala Rada Gminy z uwzględnieniem bezpłatnego nauczania 
i wychowania w zakresie co najmniej podstawy programowej wychowania przedszkolnego 
 w wymiarze 5 godzin dziennie -poinformowała Kierownik GZO Pani Edyta Łukasik. 
 
Dyskusja : 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel - pytał ile brakuje miejsc w przedszkolach. 
 
Radny Arkadiusz Próba – czy uregulowano sprawę uczęszczania dzieci z innych gmin i 
odpłatności za te dzieci. 
 
Odpowiedzi udzieliła Pani Kierownik informując , że  w Rozprzy zostało przyjęte 124 dzieci, 
nie przyjęto 20 dzieci 2-letnich. Natomiast podjęto decyzję, aby nie przyjmowad dzieci z poza 
terenu gminy. 
 
Radna Jadwiga Kułak - Pełka była zainteresowana, o ile wzrośnie odpłatnośd za przedszkole. 
Nawiązała do par.3 pkt.3 dotyczącego ustalonych ulg w opłacie za pobyt w przedszkolu 
powyżej podstawy programowej. Radna pytała czy ulgi nie można zwiększyd. 
 
Pani Edyta Łukasik poinformowała, że odpłatnośd za pobyt dziecka w przedszkolu nie uległa 
zmianie / 90.10 zł tj 1,21 zł na każdą godzinę /. 
W przedszkolu w Niechcicach jest tylko jedno dziecko na wózku inwalidzkim z orzeczeniem 
lekarskim.  
Odnośnie zwiększenia ulgi radna Agata Bartkowska zaproponowała indywidualne zwolnienia 
na prośbę rodziców. 
 
Przy jednym głosie wstrzymującym przyjęto 
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Uchwałę Nr IX/69/11 
w sprawie opłat za pobyt dziecka w przedszkolach publicznych prowadzonych  

przez Gminę Rozprza 
 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Rozprzy do prowadzenia postępowao w sprawach świadczeo pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym 
 
Rada Gminy upoważniła Kierownika  Ośrodka Pomocy Społecznej w Rozprzy do prowadzenia 
postępowao w sprawach świadczeo socjalnych pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 
 
Przyjęto w powyższej sprawie jednogłośnie 

 
Uchwałę Nr IX/70/11 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

 
Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
 

Podinspektor Urzędu Gminy Aleksandra Jarosz poinformowała, że z wnioskiem o zamianę 
części nieruchomości nr 138 położonej w obrębie Magdalenka  na częśd nieruchomości nr 
177/6 położonej w obrębie Kisiele zwrócił się Pan Stanisław Burza – Karlioski i Pani Halina 
Gal. 
Działka 138 stanowi własnośd Gminy Rozprza, na której znajduje się częśd zabudowao 
wnioskodawcy, natomiast na działce nr 177/6 p. Karlioskiego usytuowana jest studnia 
głębinowa i hydrofornia.  
W związku z powyższym zamiana jest wskazana, a podjęcie uchwały umożliwi dokonanie 
podziału działek. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę Nr IX/71/11 
w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

 
Uchwała w załączeniu. 
 

Punkt 14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  zbycie części nieruchomości  

oznaczonej nr 145/1 położonej w miejscowości Milejów 
 
Rada Gminy wyraziła zgodę na zbycie części nieruchomości nr 145/1 położonej w Milejowie 
O pow. 0,4437 ha. 
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Przyjęto jednogłośnie w powyższej sprawie 
 

Uchwałę Nr IX/72/11 
Uchwała w załączeniu. 
 

Punkt 15 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w opisie granic stałych obwodów głosowania na 

terenie Gminy Rozprza 
 

Podział na obwody głosowania jest stały zatwierdzony uchwałą Rady Gminy w 2002 roku. 
Zmiana dotyczy obwodu nr 1 – dodaje się  sołectwo Cieślin w związku z dokonaniem podziału 
sołectwa  Wola Niechcicka Stara , w wyniku którego wyodrębniono i utworzono dwa 
sołectwa tj. Cieślin i Wola Niechcicka Stara. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę Nr IX/73/11 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 16 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

 
Rada Gminy wyraziła zgodę na utworzenie w Gminie Rozprza odrębnego obwodu głosowania  
Nr 9 w Domu Pomocy  Społecznej w Łochyosku. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę Nr IX/74/11 
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 17 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości Nowa  Wieś  

na lata 2011-2018” 
W związku z ogłoszeniem przez Zarząd Województwa Łódzkiego trzeciego naboru wniosków 
o przyznanie  pomocy w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” .  
W przedmiotowym naborze Gmina Rozprza zamierza złożyd wniosek o dofinansowanie 
inwestycji pn: „Budowa chodnika wzdłuż drogi gminnej Rozprza- Nowa Wieś wraz  
z oświetleniem oraz budową zatoki parkingowej przy cmentarzu w Rozprzy. 
Plan Odnowy został przyjęty uchwałą Zebrania Wiejskiego w Nowej Wsi. 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę Nr IX/75/11 
w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Nowa Wiś na lata 2011 -2018. 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 18 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Rozprza 

 na lata 2011-201”. 
 

Mieszkaocy sołectwa Rozprza przyjęli uchwałą Plan Odnowy Wsi w związku z tym, że Gmina 
Rozprza zamierza złożyd wniosek o dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa chodnika wzdłuż 
drogi gminnej Rozprza - Nowa Wieś wraz z oświetleniem oraz budową zatoki parkingowej 
przy cmentarzu w Rozprzy”. 
 
Rada Gminy w Rozprzy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę Nr IX/76/11 
w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Rozprza na lata 2011-2018” 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 19 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu i wystąpienia z wnioskiem 

o dofinansowanie projektu „Zawód przedstawiciel handlowy” współfinansowanego 
z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Priorytetu VI, Rynek Pracy otwarty dla 

wszystkich 
 

Wojewódzki Urząd Pracy w Łodzi ogłosił konkurs na dofinansowanie realizacji projektów  
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013, Priorytet VI  Rynek pracy 
otwarty dla wszystkich, Działanie 6,3 Inicjatywy lokalne na rzecz podnoszenia poziomu 
aktywności zawodowej na obszarach wiejskich. 
Gmina Rozprza w odpowiedzi na ogłoszony konkurs planuje złożyd wniosek o 
dofinansowanie  projektu pt. „Zawód przedstawiciel handlowy” . 
Projekt adresowany jest do mieszkaoców Gminy Rozprza  celem podniesienia kwalifikacji 
zawodowych osób zagrożonych  wykluczeniem społecznym, głównie dla osób bezrobotnych. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę Nr IX/77/11 
w sprawie zatwierdzenia projektu i wystąpienia z wnioskiem dofinansowanie projektu 

” Zawód przedstawiciel handlowy” 
 
Uchwałąaw załączeniu protokółu. 

 
Punkt 20 

Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2011 roku 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku omówił Skarbnik Gminy Bogdan 
Górecki. 
Pytao ze strony radnych nie było . 
Informacja w załączeniu protokółu. 
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Punkt 21 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z pismami, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie 
międzysesyjnym. 
Pisma wpłynęły od: 
1/ Zakładu Gospodarki Komunalnej w Rozprzy – w sprawie dofinansowania w wysokości 
30.000 zł do zakupu autobusu szkolnego, 
2/  Rzymskokatolickiej Parafii w Milejowie  - położenie nawierzchni przy wjeździe do kościoła, 
3/ Komendanta Komisariatu Policji – zakup jednego zestawu komputerowego wraz  
z drukarką do Punktu przyjęd interesantów w Rozprzy, 
4/ Naczelnika Urzędu Skarbowego w Piotrkowie Tryb. – w sprawie nieprawidłowości  
w oświadczeniach majątkowych  radnych  
5/ Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi – dotyczące kierunków działao Polski w ramach 
polskiej prezydencji w Unii Europejskiej. 
 
W dalszej części posiedzenia  radny Arkadiusz Próba poruszył następujące sprawy, o  które 
jak twierdził pytają mieszkaocy Niechcic: 
-  kiedy będzie rozpoczęta budowa dróg na osiedlu przy ul. Szkolnej w Niechcicach, 
-  jakie należy spełnid warunki, aby uzyskad dofinansowanie na budowę przydomowych  
   oczyszczalni i kolektorów słonecznych, 
-  jak została skalkulowana cena wody, ponieważ mieszkaocy mówią, że nie będą płacid za   
    wodę, 
-  dlaczego wzrosła cena worków dodatkowych dostawianych do pojemnika na śmieci. 
Ponadto radny poruszył sprawę odwodnienia terenu koło ośrodka zdrowia w Niechcicach 
poprzez udrożnienie przebiegającego tam rowu.  Pomoc w tym zakresie zgłosił mieszkaniec 
Niechcic p. Zdzisław Bąkowski. 
 
Odpowiedzi na zadane pytania radnemu udzielił Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk: 
-  drogi na osiedlu w Niechcicach będą realizowane z konkursu i przy konstrukcji budżetu na 
2012 roku można inwestycję wziąd pod uwagę, 
-  dokładna informacja Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
odnośnie dopłat do budowy przydomowych oczyszczalni i kolektorów słonecznych znajduje 
się na stronie BIP, 
-  odnośnie odwodnienia działki, na której znajduje się Ośrodek Zdrowia w Niechcicach 
chętnie pracownicy Urzędu Gminy skorzystają skorzysta z rady Pana Zdzisława Bąkowskiego,  
-  cena wody została skalkulowana prawidłowo. 
Natomiast odnośnie ceny worków Dyrektor ZGK poinformował, że w momencie zamknięcia 
wysypiska śmieci wzrosła cena pojemnika 120 l i cena worka, który ma tę samą pojemnośd. 
 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka  powróciła do sprawy odwodnienia posesji za stadionem  
w Niechcicach.  Mieszkaocy są gotowi na współpracę z gminą, ponieważ sami problemu nie 
rozwiążą.  
Następnie radna pytała, kto zarządza budynkiem Domu Kultury w Niechcicach i czy są 
dochody z wynajmowanych pomieszczeo w tym budynku, które można byłoby wykorzystad 
na remont obiektu. 
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Ponadto radna zwróciła uwagę na brak przedstawiciela społecznego w Stowarzyszeniu 
Lokalna Grupa Działania, do którego gmina przystąpiła. 
 
Rada Osiedla w Niechcicach zarządza obiektem, pomieszczenia wydzierżawia gmina i czynsz  
z wydzierżawianych pomieszczeo wpływa do gminy odpowiedział radnej Wójt Janusz 
Jędrzejczyk. 
 
Zastępca Wójta Artur Cubała wyjaśnił radnej, że o składzie nie decyduje Rada Gminy, 
natomiast do osób, które są w składzie Zarządu Stowarzyszenia należy mied zaufanie. 
 
Kontakt z mieszkaocami będzie ze względu na pełnione dyżury w Urzędzie Gminy we wtorki 
przez przedstawiciela Stowarzyszenia. Informacje umieszczane będą również na stronie BIP. 
 
Radny Wojciech Misztela wnioskował o umieszczenie tablic o zakazie wywozu śmieci do lasu 
w Rajsku Małym. 
 
Radna Agata Bartkowska poruszyła sprawę dostępu matek z dziedmi na plac zabaw obok 
Szkoły Podstawowej w Rozprzy. 
Klucz znajduje się  w sekretariacie w szkole w godzinach pracy szkoły odpowiedział Zastępca 
Wójta.  
 

 
Punkt 22 

Zakooczenie obrad 
 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim obecnym  za udział w sesji. 
Obrady zakooczono o godzinie 14.30. 
 

 
Protokółowała:                                                                                     Przewodniczący Rady  
K. Dobrowolska 

 Tomasz Gemel                                                                                                       
 


